	Запрос о предоставлении информации из реестра углеродных единиц от иностранного юридического лица
Request by a foreign legal entity for an extract from the carbon units registry

	[bookmark: _GoBack]     Информация из реестра углеродных единиц от владельца счёта, а также подтверждение права такого лица на углеродные единицы осуществляется оператором на основании заявления на предоставление выписки из реестра. Воспользоваться услугой могут участники обращения, у которых ранее был заключён договор с оператором
      Information by the account holder from the carbon units registry, as well as confirmation of the right of such person to carbon units, is carried out by the registry administrator on the basis of a request for an extract from the registry. The service can be used by trading participants who have previously entered into an agreement with the registry administrator.

	1. Наименование организации/
Name




	2. Организационно-правовая форма/
Form of incorporation




	3. Идентификационный номер налогоплательщика (ИНН) (при наличии)/
Taxpayer Identification Number (TIN) (if available)


	4. Регистрационный номер, согласно выписке из торгового реестра страны регистрации Иностранного Клиента, или иного эквивалентного документа, исходящего от государственных органов данной страны/
Registration number, according to an extract from the trade register of the country of incorporation of the foreign client, or another equivalent document issued by the government authorities of that country




	5. Выберите сведения, которые хотите включить в выписку из реестра /
Select the information that you want to include in the extract from the registry:


· Количество или остаток углеродных единиц на счете участника/
Number or balance of carbon units in the participant’s account
       ___________________
На дату/Оn the date of:
___________________

· Информация об операциях зачета углеродными единицами/
Information on offset's operations with carbon units

               Начало периода/ Beginning of period________________
               Конец периода/ End of period______________________

· Информация о передаче углеродных единиц/
Information on the transfer of carbon units

                      Начало периода/ Beginning of period________________
               Конец периода/ End of period______________________




